

PRECAUTIONARY STATEMENTS:

When using do not eat, drink or smoke. in case of accident or if you feel unwell, seek medical advice immediately (show the label where possible). Do not reuse empty contaminated packaging for other purposes, dispose according to official regulations. This material and its container must be disposed of in a safe way. Avoid excessive contamination of coveralls. Do not use where food, feed or water could become contaminated. Prevent access to bait by children and animals. Do not contaminate water with product or contaminated manures/slurry avoid contamination via drains from farmyards and animal housing/ breeding units all manures/ slurry from the premises should be collected and disposed of via land according to local legislation hazardous to bees cover all water storage tanks before application. Do not apply directly to animals. Exclude animals during application. Protect milk machinery and milk containers from contamination. Collect food and feed exposed water and milk before application. Wash hands and exposed skin before meals and after use. Keep in a safe place.

P102 Keep out of reach of children.

P270 Do not eat, drink or smoke when using this product.

P312 Call a poison center or doctor/physician if you feel unwell.

P273 Avoid release to the environment.

P501 Dispose of contents/container according to your local regulations.

First Aid:

- If swallowed: Transfer quickly to the hospital.
- If on skin: Remove all clothing. Wash with plenty of soap and water. Get medical attention if irritation occurs.
- If in eyes: Immediately wash eyes with running water for 15 minutes. If irritation develops, consult a physician.
- If inhaled: Remove victim to fresh air.

عند الاستخدام، لا تأكل، تشرب أو تدخن. في حالة وجود أي حادثة أو في حال أن تشعر بأنك لست على مايرام، أطلب مشورة طبية فوراً (أظهر البطاقة حيثما أمكن). لا تقم بإعادة استخدام العبوة الملوثة الفارغة لأغراض أخرى وتخلص منها وفقاً للوائح الرسمية. يجب التخلص من هذه المادة وحاولتها بطريقة آمنة. تجنب التلوث المفرط لثياب العمل. لا تستخدمه حيث يمكن للطعام، الغذاء أو المياه أن تصبح ملوثة. امنع وصول الأطفال والحيوانات إلى الطعام. لاتلوث المياه بمنتج أو سماد/طين ملوث. تجنب التلوث عن طريق المصارف من قنارات المزارع ووحدات ماوى /تربية الحيوانات. كافة الأسمدة/ الإطرين من المبنى والأراضي المحيطة به يتعين جمعها والتخلص منها عن طريق الأرض وفقاً للتشريع المحلي بشأن الخطر على النحل. قم بتغطية كافة صهاريج تخزين المياه قبل الاستخدام. تستخدم مباشرة على الحيوانات. قم بإبعاد الحيوانات خلال الاستخدام. قم بحماية آلات الحليب وحاوليات الحليب من التلوث. قم بجمع الطعام والغذاء والمياه والحليب المكشوف قبل الاستخدام. قم بغسل اليدين والبشرة المكشوفة قبل تناول الوجبات وبعد الاستخدام. يحفظ في مكان آمن.

بي 102 أبقيه بعيداً عن تناول الأطفال.
بي 270 لاتنكّل، تشرب أو تدخن عند استخدام هذا المنتج.
بي 312 اتصل بمركز العموم أو الطبيب في حال أن تشعر بأنك لست على ما يرام.
بي 273 تجنب التسرب إلى البيئة.
بي 501 تخلص المحتويات/الحاوية وفقاً للوائح المحلية/ الوطنية.

عند البلع: ينقل المصاب بسرعة إلى المستشفى.
في حالة تلوث الجلد: يتم خلع الملابس الملوثة ويغسل الجلد بالماء والصابون لعدة مرات، الحصول على العناية الطبية في حالة حدوث تهيج.
في حالة تلوث العين: يتم غسل العين بكمية كبيرة من المياه لمدة 15 دقيقة. إذا تطور التهيج استشر الطبيب.
في حالة حدوث استنشاق للمبيد: ينقل المصاب إلى مكان جيد للتهوية.

التحذيرات:

ايه ام بي 5 جي بي AMP 5 GB FLY BAIT طعم للذباب

COMPOSITION:
Acetamiprid (CAS No. 160430-64-8) 0.5% (w/w)
Contains a bittering agent (denatonium benzoate)
Biocide product (Insecticide TP 18)
Batch number and expiry date: see packaging

MOCCAE Registration Number:
رقم التسجيل بوزارة التغير المناخي والبيئة:
DXB-AD-140-1622544

المحتويات:
Acetamiprid (CAS No. 160430-64-8) 0.5% (w/w)
Contains a bittering agent (denatonium benzoate)
Biocide product (Insecticide TP 18)
Batch number and expiry date: see packaging

احتذير
CAUTION
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
يحفظ المبيد بعيداً عن تناول الأطفال

التخزين والتخلص من العبوات الفارغة:
يحتفظ بعيداً من التعرض للشمس ومصادر الاشتعال. يخزن في مكان جاف وفي حاويات مغلقة. يخزن في الحاوية الأصلية. لاتستخدم الأوعية الفارغة ويتم التخلص منها ومن بقايا المبيدات بالحرق ثم الدفن بحفرة عميقة بعيداً عن المناطق السكانية.

الشروط القانونية للموافقة المتعلقة بالاستخدام:
استخدمه ضد الذباب. للاستخدام في المباني حيث يتم وضع الحيوانات من أجل التربية. أنثره بمعدل 25 غرام لكل 10 متر مربع من منطقة تغذية الذباب. يجب على المستخدمين الالتزام بشكل تام بكافة مسؤولياتهم القانونية تجاه مكافحة الحشرات. اقرأ كافة التدايير الوقائية قبل الاستخدام.

STORAGE & DISPOSAL:

Keep away from sun exposure and ignition sources. Store in a dry place and in closed containers. Store in the original container. Wrap used cartridge and place in a trash can

STATUTORY CONDITIONS OF APPROVAL RELATING USE:

USE AGAINST FLIES. FOR USE IN BUILDING WERE ANIMALS ARE HOUSED FOR BREEDING.
Scatter at the rate of 25 grams per 10 square meters of fly feeding area. Users must comply in full with all their legal responsibilities under the control of pesticides regulations. READ ALL PRECAUTIONS BEFORE USE.

DIRECTIONS FOR USE:

READ ALL PRECAUTIONS BEFORE USE.
AMP 5 GB has to be applied over specified fly feeding surfaces at a frequency varying from three to four weeks depending on the Infestation Level. AMP 5 GB can be used to either prevent emergence of flies or to reduce fly populations, Scatter bait from container or other convenient device, Use AMP 5 GB inside and around areas where flies are a nuisance. Select place where flies stay or travel (around window frames, watering places, manure storage..) end avoid airflows.
If scattering on the floor is not possible, put the bait on a card board, plate. Scatter AMP 5 GB (do not put in piles) at the rate of 25 grams per 10 square meters of fly feeding area. Put the bait stations out of the reach of animals. This product should not be used continuously against houseflies in intensive or controlled environment units as this could cause control failure due to insecticide resistance. If sequential treatments are required, use a product with a different active substance and, if necessary, a different control method (such as a space spray). In any one location, any neonicotinoid containing product (and including any control method) must not be used more than 6 times in any 12 month period.

CHARACTERISTICS:

AMP 5 GB is a granular bait insecticide for the control of flies in a wide variety of breeding environments (cattle, poultry, sheep, rabbits, horses...) and very easy to use.
AMP 5 GB has an excellent attractiveness towards flies with the dual effect of a palatable agent and a sexual pheromone.

WARRANTY STATEMENT:

The manufacturer to ensure the stability of the chemical and physical specifications for this pesticide and safety of its original packing if stored between 5 to 35 °C for the duration of validity for a period of three years under the conditions of the United Arab Emirates.

طريقة الاستخدام:

قراءة جميع الاحتياطات قبل الإستخدام.
يتعين استخدام ايه ام بي 5 جي بي فوق أسطح تغذية الذباب المحددة بشكل متكرر حيث يختلف ذلك من ثلاثة إلى أربعة أسابيع ويتوقف ذلك على مستوى غزو الذباب المستمر بأعداد كبيرة. يمكن استخدام ايه ام بي 5 جي بي إما لمنع ظهور الذباب أو للتقليل من أعداد الذباب. قم بنثر الطعم من حاوية أو وسيلة ملائمة أخرى. استخدم ايه ام بي 5 جي بي داخل وحول المناطق حيث يكون الذباب مصدر إزعاج. قم باختيار الأماكن حيث يبقى أو يرحل الذباب (حول إطارات التوافذ، أماكن السقي، تخزين الأسمدة...) وتجنب مجاري الهواء. في حال أن النثر على الأرضية ليس ممكناً، ضع الطعم على كرتون، طبق. قم بنثر ايه ام بي 5 جي بي (لا تضعه في أكوام) بمعدل 25 جرام لكل 10 متر مربع من منطقة تغذية الذباب. ضع الطعم في أماكن بعيدة عن متناول الحيوانات. يتعين عدم استخدام هذا المنتج بشكل مستمر ضد أماكن تجمع أو ماوى الذباب في وحدات بيئية كثيفة أو سيطر عليها حيث أن هذا الأمر يمكن أن يسبب في إخفاق المكافحة والسيطرة نتيجة لمقاومة المبيد الحشري. في حال أن تكون المعالجات المتعاقبة مطلوبة، استخدم منتج ذو مادة فعالة ونشطة مختلفة و، إذا لزم الأمر، وسيلة مكافحة مختلفة (مثل بخاخ الجو). في أي موقع واحد، يجب عدم استخدام أي منتج يحتوي على نيونيكونويد (ويشمل ذلك أي وسيلة مكافحة) أكثر من 6 مرات خلال أي فترة 12 شهر.

الخصائص:

يعتبر ايه ام بي 5 جي بي بمثابة مبيد حشري حبيبي على شكل طعم لمكافحة الذباب في تشكيلة واسعة من بيئات تربية (الماشية، الدواجن، الخرفان، الأرانب، الأحصنة...) وسهل جداً للاستخدام. يتمتع ايه ام بي 5 جي بي بجاذبية تجاه الذباب مع تأثير قاتل كامل مستساغ وفيرومون جنسي.

الضمان:

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية إذا خزنت بدرجة حرارة من 5 إلى 35° مئوية طيلة فترة الثلاث سنوات من صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

وزن العبوة: 400 gm Net Contents:

